
 

Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-10/2019 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 19. 11. 2019 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Coufalová, Daďová, Heller, Hráský, Jebavý, Kaplan, 

Kokštejn, Malá, Musálek, Novotná, Pavelka, Prokešová, Půlpán, Šťastný, Zahálka 

Studentská komora (s): Hruša, Jarošík, Skrbek, Zdobinský 

Omluveni: Brožka (s), Harasimová (s) 

Nepřítomni: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Petr, Hojka, Šteffl 

 

Zasedání zahájil předsedající Kaplan a podle prezenční listiny mohl konstatovat, že akademický 

senát je pro toto zasedání usnášeníschopný.  

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Kaplan seznámil přítomné s programem zasedání. Informoval o 

dodatečném doplnění programu podle článku 4 odst. 2 Jednacího řádu AS UK FTVS 

předsednictvem na mimořádném jednání o bod Podmínky přijímacího řízení DS 2020/2021. 

Tento dokument byl zaslán v mailové korespondenci všem členům AS UK FTVS dne 

6. 11. 2019. Doplněný program zasedání byl členům AS UK FTVS rozeslán. Senátor Šťastný 

navrhl přesunout bod Informace o průběhu připravované akreditace DS „Biomechaniky“ za 

bod Vystoupení vedení fakulty. Nikdo z přítomných neměl k předloženému programu 

námitky.  

Hlasování o programu zasedání dne 19. 11. 2019: (17-0-0) 

 

Usnesení 01/11/2019: AS UK FTVS schválil program zasedání AS UK FTVS dne 

19. 11. 2019. 

 

 

 



2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 15. 10. 2019 

Předseda AS UK FTVS Kaplan uvedl, že návrh zápisu z řádného zasedání dne 15. 10. 2019 

byl s předstihem zaslán senátorům k pročtení a k případnému připomínkování. Do termínu 

zasedání nebyl zápis připomínkován, a tudíž nebyly navrženy změny v obsahu zápisu ze 

zasedání. Nikdo z přítomných senátorů nevznesl k zápisu žádnou námitku. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 15. 10. 2019: (16-0-2). 

Usnesení 02/11/2019: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 15. 10. 2019. 

 

3. Informace ze zasedání předsednictva 

Předseda Kaplan informoval o zasedání předsednictva AS UK FTVS, kde byl připravován 

program listopadového zasedání. Bližší informace jsou v zápisu ze zasedání předsednictva 

AS UK FTVS dne 11. 11. 2019. 

Předsednictvo AS UK FTVS se dále mimořádně sešlo k doplnění bodu do programu dle 

článku 4 odst. 2 Jednacího řádu AS UK FTVS.  

 

4. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala o oslavách 17. listopadu a obsazení části rektorátu 

studenty. Uvedla, že je zamýšlena finanční podpora časopisu Česká kinantropologie. Dne 

4. 12. 2019 proběhne Vědecká rada UK FTVS, kde bude habilitační i jmenovací řízení. 

Velké úsilí je nyní věnováno evaluační zprávě. Magistrát hlavního města Prahy požaduje 

plán rozvoje sportu. V příštím roce opět proběhne vědecká studentská konference. Dále 

spectabilis paní děkanka pozvala přítomné na fakultní ples, který se bude konat 3. 3. 2019, a 

také na univerzitní ples na Žofíně. Místopředseda Zahálka se dotázal na úvahy ohledně 

nového pojetí studentské vědecké konference. Spectabilis paní děkanka uvedla, že je 

žádoucí, aby konference byla s mezinárodní účastí. Dále se místopředseda Zahálka dotázal 

na zdroj financování časopisu Česká kinantropologie. Proděkan Petr uvedl, že toto je 

zamýšleno z projektu Progres. Místopředseda Zahálka se proti tomuto záměru ohradil s tím, 

že nesouhlasí s financováním nevědeckého časopisu z vědeckých peněz. Proděkan Petr 

uvedl, že je snaha, aby tento časopis byl vědecký. Proběhla diskuse ohledně časopisu Česká 

kinantropologie. Senátor Půlpán se dotázal na funkci časopisu TVSM. Proděkan Petr uvedl, 

že se jedná o profesní časopis, který je cílen na učitele tělesné výchovy, a není indexován. 

Senátorka Daďová se dotázala na časopis Česká kinantropologie a Acta Universitatis. 

Proděkan Petr uvedl, že časopis Česká kinantropologie je sice recenzovaný, ale jinak nijak 



neskóruje. Senátor Heller se vyjádřil k časopisu Acta Universitatis. Proběhla diskuse ohledně 

zmiňovaných časopisů. 

 

5. Informace o průběhu připravované akreditace DS „Biomechaniky“ 

Senátor Šťastný poděkoval studijní komisi za zaslané připomínky k připravované akreditaci. 

Uvedl, že zatím se nejedná o definitivní verzi, akreditace je stále v přípravě, probíhají 

jednání zúčastněných stran. Definitivní verze bude předložena AS UK FTVS na další 

zasedání. Předseda studijní komise Heller uvedl, že výhrady komise byly předkladateli 

zaslány a vyjádřil ochotu studijní komise podílet se na přípravě akreditace. Senátorka Malá 

se vyjádřila, že by byla ráda, aby se z tohoto studijního programu nevytrácela medicína. 

Proděkan Hojka upozornil, že můžeme garantovat pouze oblasti, kde jsme schopní zajistit 

personální obsazení. Proběhla diskuse ohledně připravované akreditace. AS UK FTVS byl 

informován o připravované akreditaci DS ,,Biomechaniky“. 

 

6. Projednání a schválení upraveného Harmonogramu akademického roku 2019/2020 

Proděkan Hojka přiblížil úpravy Harmonogramu akademického roku 2019/2020 oproti 

předchozímu roku. Předseda studijní komise Heller zmínil, že členové studijní komise 

úpravy v harmonogramu vítají, pouze upozornil na případné kolize v termínech státních 

závěrečných zkoušek. Senátorka Novotná se dotázala, proč semestr končí v úterý a ne na 

konci týdne. Proděkan Hojka slíbil úpravu tohoto termínu. Proběhla diskuse ohledně 

harmonogramu. Studijní komise doporučuje Harmonogram akademického roku 2019/2020 

ke schválení. Místopředseda Jarošík zmínil, že byl dotázán, zda by nešlo opět změnit termín 

odevzdávání závěrečných prací na konec srpna. Proděkan Hojka uvedl, že tato změna je 

z důvodu vydaného Opatření děkanky týkajícího se čerpání dovolených akademických 

pracovníků v době letních prázdnin.  

Hlasování: (19-0-0) 

 

Usnesení 03/11/2019: AS UK FTVS schválil upravený Harmonogram akademického roku 

2019/2020. 

 

7. Podmínky přijímacího řízení DS 2020/2021 

Proděkan Petr informoval, že změny v předloženém dokumentu jsou minimální a již 

proběhla kontrola na rektorátu, kde bylo provedeno pár drobných úprav. Jediná zásadní 

změna je, že v příštím roce nebude otevírán studijní program Biomechanika. Předseda 



studijní komise Heller za tuto komisi uvedl, že komise nemá námitky a materiál doporučuje 

ke schválení. 

Hlasování: (19-0-0) 

Usnesení 04/11/2019: AS UK FTVS schválil Podmínky přijímacího řízení DS 2020/2021. 

 

8. Projednání návrhu Opatření děkanky k výši stipendií za vynikající studijní výsledky 

Proděkan Hojka informoval, že v předloženém dokumentu nejsou žádné změny oproti 

loňskému roku a podotkl, že finanční prostředky na stipendia jsou dostatečné. Studijní i 

ekonomická komise s návrhem souhlasí a obě komise tento dokument doporučují ke 

schválení. 

Hlasování: (18-0-0) 

 

Usnesení 05/11/2019: AS UK FTVS projednal návrh Opatření děkanky k výši stipendií za 

vynikající studijní výsledky. 

 

9. Projednání připravované akreditace „Aplikované sportovní vědy“ 

Host doc. Šteffl uvedl, že byl požádán proděkanem Hojkou, aby garantoval nový studijní 

program Aplikované sportovní vědy. Přiblížil přítomným náplň tohoto programu a uplatnění 

absolventů. Proděkan Hojka doplnil, že v zahraničí podobné studijní programy jsou, u nás ale 

vzdělávání v této oblasti chybí, což by měl tento program změnit a přenášet tak vědecké 

poznatky do sportovní praxe. Studijní komise se k akreditaci vyjádřila s tím, že zaslala 

navrhovateli řadu připomínek, a zmínila, že je třeba zvážit uplatnitelnost absolventů. 

Senátorka Novotná se dotázala, proč není do programu zařazena pedagogika sportu a jaký je 

rozsah předmětů. Doc. Šteffl uvedl, že byl osloven dr. Kotlík, který by mohl zajistit výuku 

pedagogiky. Proběhla diskuse k připravované akreditaci. AS UK FTVS projednal 

připravovanou akreditaci ,,Aplikované sportovní vědy“. 

 

10. Různé 

Místopředseda Jarošík poděkoval studentům zajišťujícím prezentaci fakulty na veletrhu 

Gaudeamus a informoval, že vše proběhlo bez komplikací. Senátor Hruša interpretoval 

opakující se dotaz studentů na parkování před fakultou. Spectabilis paní děkanka uvedla, že 

je zde zájem Prahy na odkup pozemku, což zatím rozhodně není v úvaze. Senátor Skrbek 

uvedl, že magistrát nereaguje na výzvy fakulty a tudíž ani není možné diskutovat nějaké 

smířlivé řešení. Proběhla diskuse ohledně parkování před fakultou. 



Předseda Kaplan informoval o dopisu Jeho Magnificence rektora, který byl rozeslán členům 

akademické obce. Dále připomněl otázku vyvolat jednání ohledně mediální obrany proti 

některým negativním článkům vůči fakultě.       

Další příspěvky do rozpravy v bodu Různé nebyly zaznamenány. AS UK FTVS tak vzal 

na vědomí informace z bodu Různé.    

 

Předsedající Kaplan poděkoval senátorům za jejich aktivní účast na zasedání a oznámil 

termín příštího zasedání AS UK FTVS, které se bude konat dne 17. 12. 2019 od 13 hod. 

Následně zasedání ukončil.  

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda PhDr. Aleš Kaplan, Ph.D., MBA 

 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

 doc. PhDr. Miroslav Petr, Ph.D. 

 Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D. 

  

  

 

 


